

Girls in Aviation:

Girls in Aviation Day is being held on 26 September 2026. This is a fantastic opportunity to volunteer, engage with young women, and inspire the next generation by showcasing the many exciting career paths and opportunities available in aviation.

When: 26 September 2026

Time: 1500 to 1900 hrs

Where: Royal Aviation Museum of Western Canada

Who: Women of all ranks, occupations, who have worked for/supported the RCAF

Volunteer Activities:

- Staff interactive booths and speak with young girls about your profession and experiences.
- Share insights into your career journey and opportunities within aviation.
- Allow participants to try on backpacks, helmets, and uniform items, providing a hands-on experience with aviation equipment and attire.

OPI's: LCol Zacher and Maj Sloan

How to sign up: [Volunteer Sign-Up](#)

This is a great opportunity to empower young women!

La Journée des filles dans l'aviation aura lieu le 26 septembre 2026. Il s'agit d'une excellente occasion de faire du bénévolat, d'échanger avec de jeunes femmes et d'inspirer la prochaine génération en mettant en valeur les nombreuses carrières et possibilités qu'offre le domaine de l'aviation.

Date : 26 septembre 2026

Heure : 15 h 00 à 19 h 00

Lieu : Musée royal de l'Aviation de l'Ouest canadien

Qui : Femmes de tous grades, métiers et éléments ayant travaillé pour l'ARC ou l'ayant soutenue

Activités des bénévoles :

- Animer des kiosques interactifs et parler aux jeunes filles de votre métier et de votre expérience.

- Présenter votre parcours professionnel et les possibilités de carrière dans le domaine de l'aviation.
- Permettre aux participantes d'essayer des sacs à dos, des casques et des articles d'uniforme afin de leur offrir une expérience pratique avec l'équipement et la tenue utilisés en aviation.

Point de contact local: Lcol Zacher et Maj Sloan

Comment s'inscrire : [Inscription des bénévoles](#).

C'est une excellente occasion d'encourager et d'inspirer les jeunes femmes !